
 

 

 

 

 

 

Tid:   onsdag den 22. maj 2024 kl. 17.00 

Sted:   DBC Ballerups Klublokale 

Tilstede:  Bestyrelse: Bjarne Kratholm (BK), Jimmi Madsen (JM), Inge 

Lise Lieberoth (ILL), Bruno De Haas (BDH), Morten Mikkelsen 

(MM), Tonny Møller (TM), Hanne Malmberg (HM), Gert 

Caspersen (GC),  

Administration: Jørgen Sørensen (JS) 

Mødeleder: Ole Kjeldsen (OK) 

Rytterrepræsentant: Lars Lindemose (LL) 

Afbud:   Ingen  

Referent:  Jørgen Sørensen (JS) 

 

Agenda 
1. Orientering fra formanden. (BK) 

a. DCU søger ny formand. PT er næstformanden konstitueret. 

b. Baneudvalget har afholdt møde, hvor Super Cup blev diskuteret. 

Den 15. juni skal der ligge en afklaring om videre afvikling af dette 

event. 

c. Fredag den 23. august køres sidste banestævne på Århusbanen. 

DBC Ballerup arbejder på en samlet tur denne dag. 

 



 

2. Orientering om ny banesæson. (JS) 

a. Banesæsonen 2024/25 kommer til at have 17 løbsdage i alt. I år 

har vi haft et rigtig godt samarbejde med DCU og får i alt 12 UCI 

kat. 2 løb i Ballerup Super Arena. Løbene bliver et mix imellem 

Eliten, junior, børn og en Master Cup over 3 afdelinger. Sæsonplan 

offentliggøres primo juni på hjemmesiden og FB. 

3. Etisk kodeks. (HM/LL) 

a. Lars Lindemose udarbejder oplæg på etisk kodeks færdigt inden 

næstkommende bestyrelsesmøde.  

4.  B&U udvalg. (JM). 

a. Jimmi Madsen orienterede omkring div. aktiviteter, som sker 

sommeren igennem. Træningslejr, træningsweekend, Young Riders 

Cup, Tidaholm tur, Post Nord DK, Børne tour og meget mere. 

5. Klubmodul – anvendelse til faktura (TM). 

a. Tonny Møller arbejder Pt. med klubmodul. Nærmere info følger 

fra Tonny Møller. 

6. Resultatformidling (TM) 

a. Ny resultatformidling er testet og fungerer godt – kommer i brug i 

kommende sæson. 

7.  Landevejsudvalg. (MM) 

a. Klubmesterskab i enkeltstart og linjeløb er planlagt i juni mdr. og 

datoer ligger på hjemmesiden. 

b. Bestyrelsen diskuterer tidtagningsudstyr til DBC Ballerups egne 

løb. Vi undersøger muligheder for pris på udstyr. 

8. Økonomiudvalg. (ILL) 

a. Inge Lise orienterede omkring indtægter og udgifter siden sidste 

bestyrelsesmøde, og kunne i denne forbindelse fortælle, at DBC 

Ballerups økonomi holdes inden for budget. 

b.  Der arbejdes på at færdiggøre årsopgørelsen, således den ligger 

færdig ultimo august måned. 

9. Orientering omkring Team Change løbet (HM) 

a. Vi mangler tilladelse fra Roskilde kommune. Hanne rykker i denne 

uge. 

b. Hanne og Tonny har ansøgt Ballerup kommune om kr. 90.000 til 

div. udgifter til afviklingen af løbet. 

c. Albertslund kommune har godkendt depot, således 28 km ruten 

får et depot i årets udgave af Team Change løbet. 



 

d. Der er igen i år et stort Expo område ved start og mål.   

e. Vi har indkøbt 2x16 liter kaffemaskiner, som kan bruges til alle 

events. 

10. Sportsligudvalg. (HM) 

a. DBC Ballerup giver tilskud til alle Apeldorn deltagere. 

b. Der arbejdes på en Geneve tur, hvor vi vil stille med 3 – 4 ryttere. 

c. DBC Ballerup giver tilskud til Elite ryttere, som deltager i DM på 

Århusbanen den 28. juni. 

11. Team Ballerup & Ballerup kommune. (HM). 

a. Hanne har deltaget til evalueringsmøde omkring samarbejdet med 

TB. Samtidig skal vi, DBC Ballerup give tilsagn om fortsat 

samarbejde med Team Danmark aftalen. Dette ønsker DBC 

Ballerup. 

12. Information om VM-bane i BSA. (JS) 

a. DBC Ballerup stiller med et stort frivillighedskorps, som har 

opgaver indenfor følgende områder: Akkreditering, TV 2 hjælp, 

kommunikation med UCI, catering, sejrs ceremoni, opbygning af 

inderkreds, startmaskiner og meget mere. 

b. DBC Ballerup v/Jimmi Madsen står for åbningsceremoni med i alt 

42 børn, som skal stå med flag rundt på hele banen.  

13.  Frivillighedsfest. (HM)  

a. Bjarne Kratholm kommer med oplæg til bestyrelsen på: Tak for 

hjælpen til alle frivillige hjælpere i DBC Ballerup.   

14. Hvad kan DBC Ballerup gøre for at fastholde Master ryttere? (LL) 

a. DBC Ballerup har haft en mindre nedgang i aktive veteraner, som 

løbende er sket efter Corona pandemien. Der blev talt om 

forskellige muligheder, som gør det endnu mere attraktivt for 

vores veteranryttere. Til kommende sæson er træningstiderne 

rykket frem, således flere hold starter 1930 i stedet for 2030. Et 

ønske fra ryttere er flere veteran stævner. I den kommende sæson 

er der planlagt en Master Cup over 3 afdelinger. Master Ryttere 

med licens kan desuden deltage i alle alm. Torsdags stævner. 

b. Formand Bjarne Kratholm og Rytterrepræsentant Lars Lindemose 

indkalder alle veterantrænere til et møde snarligt.  

15. Generalforsamling. (JS) 

a. Generalforsamling afholdes mandag den 30. september i Ballerup 

Super Arena. 



 

16.  Orientering omkring partnerskaber i DBC Ballerup. (JS) 

a. DBC Ballerup har i dag 24 partnerskaber, som er en del af DBC 

Ballerup. Partnerskaber som muliggør afviklingen af vores to store 

event, 3 dages-løb og nytårsstævnet. Denne støtte, samt vores 

gode samarbejde med Ballerup Kommune sikre, at vi hele tiden er 

i fremdrift. 

17. Evt. 

a. Næste møde onsdag den 15. august. 

b. DBC Ballerup er medsponsor på YT.  

c. DBC Ballerup vil byde ind på afvikling af YT 2024/25 

d. Der har været info aften i Team Change. 60 glade damer deltog. 

e. 6 kaptajner fra Team Change deltager i GF i Svendborg, som tak for 

hjælpen i DCU. 

f. Gry Andersen, Ballerup Rådhus har 40 års jubilæum-reception d. 

24. Maj. JS deltager 

 

 

 


